
Protokoll från tävlingssektionsmöte den 1 februari 2024

 

Närvarande: 
Bitte Torbjörnsdotter, Katarina Sjöström, Ingela Lindberg, Malin Wikström, Hanna 
Erlandsson, Elina Konradsson och Sara Hallnor

1. Mötet öppnades 

2. Val av justerare  
Malin  
 

3. Föregående protokoll  
Förra möte beslutades att TS skulle erbjuda nya medlemmar att träna gratis (dvs att TS 
står kostnaden). Ronja är redan tillfrågad och här beslutades att även Pia ska få frågan så 
vi kan köra detta så snart som möjligt. Bitte skickar frågan till Pia. 
 

4. Tävlingar 
Det finns intresse för en mindre hopptävling inomhus under våren, ledamöterna med 
hoppintresse kollar vilken helg som kan passa. 
 

Vi behöver ha igång en fungerande sponsorgrupp och vet att styrelsen har sponsorpaket 
på gång. Till dess behöver vi fråga runt om någon/några är intresserade att hitta dessa 
sponsorer. Ingela pratar med Emma Lyxzén och Bitte pratar med Frida Löfstedt. I år är det 
dressyren som behöver bra priser till den 3*iga tävlingen vecka 20. 
 

Två av föreningens ungdomsryttare har fått förfrågning om att ingå i Ray Sportryttares 
elitlag. Mötet kommer fram till följande beslut: 
Licensierade VRF-ryttare som vill rida elitlag för annan förening räknas ändå som VRF-
ryttare, behandlas som sådana och jobbar på våra arrangemang. Men dom måste byta 
tillbaka till VRF efter seriens slut. Annars faktureras dom en annan summa för 
anläggningskort i efterhand. Ett undantag är att de inte kan boka egna träningstider enligt 
beslut se nedan. 
 

5. Träning/tränare  
Beslut att ha Py som månadstränare tre gånger under våren. Första tillfället blir vecka 8. 
Beslut att låta licensierade VRF-ekipage boka egen träningstid vissa helgdagar både för 
hoppning och dressyr på prov. Sara kommer hålla i planeringen och förhoppningsvis 
kommer det igång i slutet av februari. 



 

6. Ekonomi/material 
Vi behöver nya tävlingshinder, nya hinderstöd, infångare och utfyllnader. Ingela kollar på 
kostnaderna inför budget till årsmötet och kollar med Vännäs Pall & Spik om dom kan 
tillverka exv infångarna. Sara beställer nya fina rosetter, alla är i stort sett slut. Dressyren 
beställer några egna pga de höga klasserna vecka 20. 
 

Ljudanläggningen måste ses över. Bitte kontaktar Torbjörn som vi hyrt in på clinics för att 
kolla om det finns en modernare, lättare ljudanläggning som alla enkelt kan sköta oavsett 
var den står. Gärna begagnat med en trolig prislapp på ca 40 000 kr. 
 

7. Övriga frågor  
Frågan om mindre kommitté/specialgrupper kan tas upp på medlemsmötet efter årsmötet 
den 20 februari. Det borde kunna underlätta att fånga in fler engagerade i dom olika 
disciplinerna. Dock bör TS som grund finnas kvar men mer kunna ägna sig åt 
gemensamma frågor som rör alla ryttare. 
 

Vid pennan

Bitte Torbjörnsdotter  
 

Justerat/läst Malin Wikström


